
INTERPELAC)A/ZAPYT 
(}Jm. O())~ .:lol. /).D. 'f 00 0 , 

Radny Grzegorz Mateja 
(imię i nazwisko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn Koźle 

w dniu 13.11.2017r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

l. Podania powodów dla któ:rych dyrekcja Szkoły Podstawowej li 9 przy ulicy Gagarina 

odmówiła przyjęcia ucznia: ) zamieszkałego przy ulicy 

w Kędzierzynie-Koźlu (Proszę o podanie przyczyn faktycznych oraz podstawy 

prawnej). 

2. Podanie informacji czy na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle zdarzają się przypadki 

odmowy przyjęcia ucznia do szkoły podstawowej. Proszę o podanie informacji ile 

takich przypadków odnotowano w latach 2014-2017 i jakie były przyczyny odmowy 

przyjęcia w tych przypadkach. 
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